

شركة سلطان فوزان الفوزان SULTAN FOUZAN ALFOUZAN CO.





التفرد في تقديم خدمات متخصصة في مجال الكرينات والمعدات الثقيلة والنقل بكل احترافية.

EXCLUSIVITY IN PROVIDING SPECIALIZED SERVICES

in the field of Cranes, heavy equipment and transport with all professionalism.

جدول المحتويات CONTENT PAGE

From the CEO	كلمة الرئيس التنفيذي	03
About Us	من نحن؟	07
Vision	الرؤية	08
Mission:	الرسالة	08
Values	القيم	09
What we Stands out f	or ما يميزنا	11
Services	الخدمات	13
Success Partners	شركاء النجاح	18
Brands	أبرز العلامات التجارية	19
Contact Us	تواصل معنا	20



من بدايتنا في شركة سلطان بن فوزان الفوزان و هدفنا و اضح و محدد، و هو الذي سدد عزيمتنا و صوب رؤيتنا نحو المسير في دروب التفوق

WHO PAID OUR DETERMINATION

and directed our vision towards the path of excellence.

كلمة الرئيس التنفيذي

From the CEO

نمر في حياتنا بمختلف الدروب الصعبة والطرق الشاقة، غير أننا لا نـدري فيما تكون الخيرة. منـذ بدايتي في العمـل وأنـا في كفـاح مستمر وإصرار دائـم للسير فـي درب النجـاح وتحقيقـه، والحمدلله-

الذي سدد عزيمتنا وصوب رؤيتنا نحو المسير في درب التفوق. منذ بدايتنا في شركة سلطان فوزان الفوزان وهدفنا واضح ومحدد، وهو أن نكون رقمًا صعبًا لا يمكن تجاوزه في مجال الكرينات والمعدات الثقيلة والنقل، وذلك باستحداثنا لطرق جديدة ومبتكرة في الوقت الذي يشهد فيه مجال الكرينات والمعدات الثقيلة والنقل تطورًا إيجابيًا ملحوظًا، وهو ما جعلنا نزيد من قدراتنا اللستثمارية والتنافسية لبناء سوق منافس.

كما نسعى في الشركة لتقديم أفضل الخدمات لعملائنا من كافة القطاعـات وذلـك بمـا يلبـي احتياجاتهـم ورغباتهـم، والوصـول إلـى أعلـى مستويات التميز في تقديـم الخدمات. وفي الختام، يسّرني أن أشكر جميع العامليـن في الشركة من إداريين ومهندسين وفنييـن واخصائييـن، الذيـن لا يدخـرون جهـدًا فـي سبيل تحقيـق الرسـالة التـي جئنـا لتحقيقهـا.

In our lives we go through various difficult and hard ways, but we do not know what the good ones are. Since my beginning at work, I have been in a constant struggle and constant determination to walk the path of success and achieve it, and praise be to God, Who paid our determination and directed our vision towards the path of excellence.

Since our inception in Sultan Fozan Al Fozan Company, our goal is clear and specific, which is to be a difficult number that cannot be overcome in the field of cranes, heavy equipment and transportation, by introducing new and innovative ways at a time when the field of cranes, heavy equipment and transportation is witnessing a remarkable positive development, which is what It made us increase our investment and competitive capabilities to build a competitive market. We also strive in the company to provide the best services to our customers from all sectors in order to meet their needs and desires, and to reach the highest levels of excellence in service provision. In conclusion, I am pleased to thank all the company's employees, including administrators, engineers and technicians and specialists, who spare no effort in order to achieve the message that we came to achieve.

نحن نسعى في الشركة لتقديم أفضل الخدمات لعملائنا من كافة القطاعات وذلك بما يلبي احتياجاتهم ورغباتهم، والوصول إلى أعلى مستويات التميز في تقديم الخدمات.

We also strive in....

the company to provide the best services to our customers from all sectors in order to meet their needs and desires, and to reach the highest levels of excellence in service provision.

"



وبسبب الاعتمادية العالية التي تتمتع بها الشركة فقد استطاعت أن تكسب ثقة كبرى الشركات المحلية.

BECAUSE OF THE HIGH RELIABILITY

that the company enjoys, it has been able to gain the confidence of major local companies.



About Us

من نحن؟

Sultan Fozan Al Fozan Company was established in 2003; With a stable foundation and a clear and powerful vision, which in turn contributes to achieving growth and sustainability in the cranes, heavy equipment and transportation sector.

The company owns the latest technological equipment and machines related to its field of work, in addition to owning an able work team working to the highest degree of professionalism and reliability. Because of the high reliability that the company enjoys, it has been able to gain the confidence of major local and global companies. The services provided by the company are concentrated in the areas of buying and selling cars, heavy equipment, transportation, maintenance of heavy equipment and providing spare parts for it.

تأسست شركة سلطان فوزان الفوزان عام 2003م؛ بأساس ثابت ورؤية واضحة مكينة، تسهم بدورها في تحقيق النمو في قطاع الكرينـات والمعـدات الثقيلة والنقـل واستدامته.

وتمتلك الشركة أحدث المعدات والآلات التكنولوجية ذات العلاقة بمجال عملها، إضافة إلى امتلاكها لفريق عمل متمكن يعمل على أعلى درجٍة من الاحترافية والموثوقية.

وبسبب الاعتمادية العالية التي تتمتع بها الشركة فقد استطاعت أن تكسب ثقة كبريات الشركات المحلية والعالمية. وتتركز الخدمات التي تقدمها الشركة في مجالات بيع وشراء السيارات والمعدات الثقيلة والنقل، وصيانة المعدات الثقيلة وتوفير قطع الغيار الخاصة بها.

Vision:

الرؤية:

To be the pioneers in the field of cranes, heavy equipment and transport by offering new and innovative solutions in light of the positive changes in the field of cranes, heavy equipment and transport, and increasing Our investment and competitive capabilities to build a competitive market.

أن نكون الرواد في مجال الكرينات والمعدات الثقيلة والنقل من خلال طرح حلول جديدة ومبتكرة في ظل التغيرات الإيجابية التي يشهدها مجال الكرينات والمعدات الثقيلة والنقل، وزيادةقدراتنا الاستثمارية والتنافسية لبناء سوق منافس.

Mission:

الرسالة:

Providing the best services to our clients from the public and private sectors, in order to meet their needs and desires, and to reach the highest levels of excellence in service provision.

تقديم أفضل الخدمات لعملائنا من القطاعيـن (الحكومـي والخـاص)؛ وذلـك بمـا يلبـي احتياجاتهـم ورغباتهـم، والوصـول إلـى أعلى مستويات التميز في تقديـم الخدمات.



Values:

القيم:



استدامة العلاقة بيـن الشـركة و عملائهـا.

Sustainability of the relationship between the company and its customers.



تعزيز قيم الأمن والسلامة.

Promote the values of security and safety.



التفرد في تقديم خدمات متخصصة في مجال الكرينات والمعـدات الثقيلة والنقـل بـكـل احترافيـة.

Exclusivity in providing specialized services in the field of Cranes, heavy equipment and transport with all professionalism.





What we stand out for:

مايميزنا؛

- » The ability to provide all types of cranes with Capacity from 7 tons to 1200 tons.
- » Ability to provide all types of forklifts With a capacity from 3 tons to 15 tons.
- » Providing effective, renewable and innovative ways for our customers.
- » Importing heavy equipment from all over the world according to the customer's desire.
- » Adopting the principle of security and safety in all our work and considering it a priority for us.
- » The ability to provide high-quality, qualified job opportunities

- » القدرة على توفير جميع أنواع الكرينات ذات القدرة من 7 طن إلى 1200 طن.
- القدرة على توفير جميع أنواع الرافعات
 الشوكية ذات القدرة من 3 طن إلى 15 طن.
- » توفير طرق فُعالة لعملائنا متجددة ومبتكرة.
- استيراد المعدات الثقيلة من كافة دول
 العالم بحسب رغبة العميل.
- اعتماد مبدأ الأمن والسلامة في جميع
 أعمالنا واعتباره أولوية لنا.
- » القدرة على توفير العمالة لتشغيل المعـدات وذات تأهيـل عالـي الجـودة













كدراتا Our Services



Services:

Our focus in the company is on continuous innovation in all phases of our services; We are committed to proceeding according to our vision, mission and values that we are proud to work on. The company prides itself on providing its ever more reliable services to a global client base that continues to enjoy a sustainable return on its investment. Our team consists of a group of specialists in the field of cranes and heavy equipment. We have developed our services in line with our identity to achieve our goals.

According to the following:

الخدمات:

يصّب اهتمام تركيزنا في الشركة على اللابتكار المستمر في جميع مراحل الخدمات التي نقدمها؛ إذ نلتزم بالسير وفق رؤيتنا ورسالتنا وقيمنا التي نفخر بالعمل بها. وتفخر الشركة بتقديم خدماتها التي يمكن الاعتماد عليها أكثر من أي وقت مضى لقاعدة عملاء عالمية لا تزال تتمتع بعائد مستدام على استثماراتها. ويتألى فريقنا من مجموعة من المتخصصين في مجال الكرينات والمعدات الثقيلة. وقد قمنا بتطوير خدماتنا بما يتناسب مع هويتنا لتحقيق مستهدفاتنا.

بحسب ما یلی:



Buying and selling cars and heavy equipment:

Cars are used in projects and logistics services, and heavy equipment is often used in large construction projects, which in turn contribute to running the project more efficiently and smoothly. The company sells and buys this type of cars and equipment in all its forms whether it is heavy equipment, concrete equipment, or heavy cranes from the major related brands in the field of trucks

بيع وشراء السيارات والمعدات الثقيلة:

تستخدم السيارات في المشاريع والخدمات اللوجستية، كما يتم استخدام المعدات الثقيلة غالبًا في المشاريع الإنشائية الضخمة، والتي تسهم بدورها في تسيير المشروع بفعالية وسلاسة أكبر. وتقوم الشركة ببيع وشراء هذا النوع من السيارات والمعدات بكافة أشكالها- سواء كانت معدات ثقيلة، أو معدات خرسانية، أو رافعات ثقيلة من كبريات العلامات ذات العلاقة في مجال الشاحنات.



Transportation:

Hydraulic lugs are characterized by transporting overloaded equipment, and regular lugs are characterized by the ease and safety of transporting heavy and industrial equipment.

النقل:

تتميز اللوابد الهيدروليكية بنقل المعدات ذات الحمولة الزئدة، كما تتميز اللوابد العادية بنقل المعدات الثقيلة والصناعية، بـكل يسر وأمـان.



بيع جميع أنواع قطع الغيار الكرينات و الشيولات والمضخات والخلاطات الخرسانية:

Selling all kinds of spare parts for cranes, trucks, pumps and concrete mixers:

The company has a team of the highest degree of professionalism and reliability, which enables it to search permanently and continuously to provide the best spare parts for various types of cranes, pumps and cranes and concrete mixers.

تمتلك الشركة فريق عمل على أعلى درجة من الاحترافية والموثوقية، وذلك بما يمكّنه من البحث بشكل دائم ومستمر عن توفير أفضل قطع الغيار لمختلف أنواع الشيولات والكرينات والمضخات والخلاطات الخرسانية.



استيراد السيارات والمعدات الثقيلة حسب رغبة العميل: Importing cars and heavy equipment as desired by the customer:

The field of cars and heavy equipment is one of the advanced and constantly renewable fields, and we seek in the company to satisfy all customers by working to achieve their desires to import all types of trucks of different brandsfrom different parts of the world which ultimately leads to achieve the purpose of their project.

يعتبر مجال السيارات والمعدات الثقيلة من المجالات المتطورة والمتجددة باستمرار، ونسعى في الشركة لإرضاء كافة العملاء من خلال العمل على تحقيق رغباتهم في استيراد جميع أنواع الشاحنات من علامات تجارية مختلفة-من مختلف أنحاء العالمبما يؤدي في النهاية لتحقيق الغاية من مشروعهم.



Maintenance of cranes and all types of equipment:

The company's management has developed a specialized maintenance center for construction equipment and to provide maintenance services and spare parts services with a commitment to quality and the provision of original and certified spare parts; This ensures that the equipment works efficiently and for a long period of time, which leads to saving more money and time in the long run.

صيانة الكرينات وجميع أنواع المعدات:

قامت إدارة الشركة بتطوير مركز صيانة متخصص للمعدات الإنشائية ولتقديم خدمات الصيانة وخدمات قطع الغيار مع الالتزام بالجودة وتوفير قطع الغيار الأصلية والمعتمدة؛ والتي تضمن للعميل كفاءة عمل المعدات بكفاءة عالية ولفترة طويلة من الزمن، مما يؤدي إلى توفير المزيد من المال والوقت على المدى الطويل.



Maintenance and Operation:

The company has a qualified and expert staff in the field of providing equipment maintenance services for government and private facilities, as the company's role does not end in selling equipment and delivering it to the customer, but it goes beyond that to other services, the most important of which are preventive and periodic maintenance, technical inspection of equipment, and monthly follow-up.

الصيانة و التشغيل:

تمتلك الشركة طاقم عمل مؤهل وخبير في مجال تقديم خدمات صيانة المعدات للمنشآت الحكومية والخاصة، إذ لا ينتهي دور الشركة في بيع المعدات وتسليمها للعميل بـل يتعـدى ذلك إلى خدمات أخـرى أهمها الصيانة الوقائية والدورية، والفحـص الفنّي للمعـدات، والمتابعة الشهرية.

Ш



General Contracting:

Road construction, general construction and metal structures. The company works to provide general contracting services, which include public road construction, general construction and metal structures. The company's team includes a selection of expertise and an arsenal of equipment and machines that help it carry out this type of work with all Proficiency and professionalism.

المقاولات العامة

انشاءات الطرق و الانشاءات العامة و الهياكل المعدنية تعمل الشركة على تقديم خدمات المقاولات العامة، والتي تشمل إنشاءات الطرق العامة والإنشاءات العامة والهياكل المعدنية، حيث يضم فريق عمل الشركة نخبة من الخبرات وترسانة من المعدات والآلات التي تساعده على تنفيذ هذا النوع من الأعمال بكل إتقان واحترافية



Public Procurement:

Procurement plays a major role in increasing the production efficiency of companies; This enables it to achieve a competitive advantage in its field. At Sultan Al Fozan Company, we strive to supply all types of spare parts, construction equipment and heavy vehicles.

التوريدات العامة

يلعب التوريد دورًا رئيسًا في زيادة الفاعلية الإنتاجية للشركات؛ وهو ما يمكنها من بلوغ ميزة تنافسية في مجالها. ونسعى في شركة سلطان الفوزان لتوريد كافة أنـواع قطع الغيـار والمعـدات الإنشـائية والسيارات الثقيلة.



Real Estate:

The company offers a variety of real estate services that meet all the requirements of the real estate market with high efficiency and accuracy, by providing storage warehouses, workshops, factories, commercial and residential property management in addition to real estate marketing

العقارات:

تُقدم الشركة باقة متنوعة من الخدمات العقارية التي تلبي جميع متطلبات السوق العقاري بكفاعة ودقة عالية، وذلك من خلال توفير مستودعات التخزين والورش والمصانع والتجاري والسكني بإدارة الممتلكات إلى جانب التسويق العقاري



الوكيل الحصري

في المملكة العربية السعودية

Sole Agent

in the Kingdom of Saudi Arabia











شرکاء النجاح Sucess Partnes



























Brands:

أبرز العلامات التجارية

















تواصل معنا



نؤمن في شركة سلطان فوزان الفوزان بأهمية التواصل الفعال مع عملائنا، ونتطّلع لسماع آرائكم والإجابة عن استفساراتكم، وذلك من خلال العناوين التالية:

At Sultan Al Fozan Company, we believe in effective communication with a member, and we look forward to hearing your opinions and answering your inquiries, through the following addresses:



info@ sultanalfouzanco.com



www.sultanalfouzanco.com



+966 11 244 6666



+966 55 367 6111



276990



Sfouzanc



Sfouzanc



Sfouzanc



شركة سلطان فوزان الفوزان الرياض، المملكة العربية السعودية

Sultan Fouzan Al Fouzan Company Riyad, Kingdom of Sauid Arabia 66

جودة الخدمة هي هويتنا QUALITY SERVICE IS OUR IDENTITY



Head Office

Sultan Fouzan AlFouzan Co. Riyadh Kingdom of Saudi Arabia المكتب الرئيسي

شركة سلطان فوزان الفوزان الرياض، المملكة العربية السعودية